



## Referat for bestyrelsesmøde d. 11.01.2024

Til stede: Peter Sandgaard, Jette Juhl Christensen, Morten Kristensen. Karsten Bank Petersen, René Kvistgaard, Erik Nielsen, Morten Agerbæk, Tonni Tølbøll Lund Aagesen og Ole Lundskov

Fraværende: Ingen

Referent: Tonni

### 1. Godkendelse af referat fra sidste møde 14.12.23

- a. Bemærkninger? Godkendt.

### 2. Økonomi – Morten

- a. Kasserer. *Der er pt 59 udestående kontingenter.*
- b. Bogholder. *Lone assisterer. Der er et udestående med tilbagebetaling ifbm aflyst jubilæumsstævne, Morten K og Karsten tager den videre.*
- c. Forsøg med ½-årskontingent for juniorer - status - Morten A, Karsten. *Morten A arbejder videre med sit forslag.*

### 3. Næstformand – Jette

- a. Kommunikation. *Peter, Morten K og Tonni arbejder videre med SoMe.*
- b. Opslag til hjemmeside.
- c. Aktivitetskalender / Årshjul. *Jette og Karsten arbejder videre med et lettere håndterbart format.*

### 4. Teknikgruppen – Ole

- a. Status. *Gruppen fungerer godt og har mange forskellige kompetencer.*
- b. Ole deltager (Bekr. 15.12.23)

### 5. Integration og Frivillig udvalg – Jette

- a. Spørgeskema m.m. *Jette og Morten K arbejder videre med projektet.*

### 6. Samarbejde – Peter

- a. Tilgængelighed
  - i. Værkstedet
  - ii. Klubhus varme, sofaer mm
  - iii. Medlemmers anvendelse af klubhuset
  - iv. FH Frihavn ordningen (Forlag fra medlem) Link. *Emnet er diskuteret og der gives svar til det spørgende medlem.*
- b. Drift – (økonomi, faciliteter)
- c. Relevans



- d. Samarbejde
  - i. 17. Januar tager Morten, Morten, Tonni, Jette og Peter til DS Østj. Møde [Invitation](#)
- e. Udvikling
  - i. Vi skal have fundet en person til at varetage kommunikation på div. medier

#### **7. Husudvalg – Erik**

- a. Frivilligfest, samt lidt info vedr. brunch for hele familien og frokost til klargøringsdagen. *Afholdes fredag d. 1. marts. Alle afdelinger skal melde tilbage med deltagere senest 28. Januar. Erik sender beskrivelse ud.*
- b. Køkken
- c. Klubhus. *Der er sat sækkestole op på 1. salen. Sofa og spillekonsol kommer i løbet af januar.*
- d. Jollehuset. *Jette og Peter tager fat i Marinaen vedr. Fjernvarmeinstallation. Frederiksens VVS udarbejder tilbud.*
- e. Revidering af regler for klubhusudlån - status - Jette, Karsten.

#### **8. Sejlerskolen – René**

- a. Status
- b. Deltagerkoordinator

#### **9. Storjoller – Tonni**

- a. Status
- b. J/70 udvalg
- c. Finnjollestævne - status? *Jesper Heegaard er tovholder på arrangementet. Tonni samler op med Jesper og tager med til Regattaudvalgsmøde (Karsten, Morten A, Tonni).*
- d. Udleje

#### **10. Optimisti/Ungdom – Morten A**

- a. RIBS
- b. Feva
- c. Udleje
- d. Rekruttering
- e. Træner Leder

#### **11. Kapsejlads – Karsten**

- a. Status kapsejlads 2024
- b. Regattaudvalg – Morten A, Tonni, Karsten holder møde 22.01.2024

#### **12. Tursejlads – Jette**



- a. Status

### **13. Holdsport/Klubmodulprojekt - Tonni**

- a. Medlemsadministration
- b. Status

### **14. Sponsorudvalg Jette, Morten K**

- a. Status fra Sponsorudvalg
- b. AFI

### **15. Eventuelt**

- a. RushFiles
  - i. Demo - Karsten
  - ii. Oplæg til ny struktur/oprydning - Jette, Karsten
- b. Skabeloner, demo - Karsten

### **16. Næste møde 08.02.2024**